

親愛的菁一班家長您好，

首先要提醒您，2月10日停課一次(Feb 12, BC Family Day)，下次上課日為2月17日。

本週頒獎，有領獎的孩子也好，沒有領獎的孩子也好，在我心裡，他們個個都是認真學習的好孩子。請用力抱抱他(她)，給予鼓勵，並期許未來有更好的表現。

今天發成績單，由於本學年度將共用一張成績單(雙面印刷)，所以請您詳閱並簽名後放回資料夾中，我會收回並交由學校統一保管。

為了配合僑委會海外漢字文化活動節活動，中文菁英選拔賽的收件截止日將延後到3月10日。詩情畫意的畫稿請在家中完成後帶到學校，朗讀請在家中錄好並將錄音檔案寄給我，如果需要我幫忙錄音，請提早讓我知道，謝謝！

第七課預習作業已繳交的學生座號如下：3、4、5、6、7、9、10、16、17、18、19。如果您的孩有有繳交卻無記錄，請讓我知道。

下節課將舉行第一次綜合評量，範圍是第五課到第七課，在孩子的資料夾中有一份練習卷，如果您需要解答，請參考附件。

本週 Quizizz 連結:

[http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/04/quizizz\\_b2\\_17/](http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/04/quizizz_b2_17/)

本週家庭作業

- 國語習作 P.40-47
- 語文習寫簿甲本 P.30-37
- 綜合評量練習卷
- 預習國語一下第八課(請線上提交表單)

<https://goo.gl/forms/oxuUFzDeilykHs082>

- 訂正第七課學習單及練習卷
- 下節課舉行第一次綜合評量

有任何問題，歡迎隨時告訴我，並祝您春節快樂，闔家平安！

菁一班老師

顏美鈴

Dear parents,

First, a reminder: There will be **no class on February 10th**. Our next class will be **February 17th**.

This week, awards were given out. Regardless of whether or not your child got an award, please give them love and encouragement, and help them work towards future improvements. To me, every child is a hardworking, wonderful student, and each of them has endless potential.

Report cards were given out. Because we will be printing the Term 2 Report on the other side of the Term 1 Report Card, please carefully read through the report card, sign it, and put it back in the file. I will collect them for safekeeping.

Next class, we will be having a mixed assessment covering material from Lesson 5 to Lesson 7. In your student's file is a practice worksheet. For answers to this worksheet, please see the attachment to this email.

I received the pre-class homework for Lesson 7 from the following student: 3 、 4 、 5 、 6 、 7 、 9 、 10 、 16 、 17 、 18 、 19. If your child has completed the pre-class work but their number was not listed, please let me know.

Lesson 7 Quizizz:

[http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/04/quizizz\\_b2\\_l7/](http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/04/quizizz_b2_l7/)

Below is this week's homework:

- 國語習作 P.40-47
- 語文習寫簿甲本 P.30-37
- Preview Lesson 8 (online submission)  
<https://goo.gl/forms/oxuUFzDeilykHs082>
- Correct Lesson 7 Worksheets
- Next Class: mixed assessment covering material from Lesson 5 to Lesson 7

Happy Chinese New Year, and I wish you and your family a prosperous year to come!

Fiona